



សាលាឧទ្ធរណ៍

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា  
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

សំណុំរឿងព្រហ្មទណ្ឌ

លេខ ៥០៦ / ១៥-០៦-២០១១

សាលដីកា

លេខ ៥០ ក្រ.អវ.ច / ២៦-១០-២០១២

តាងនាមប្រជារាស្ត្រខ្មែរ

សាលាឧទ្ធរណ៍ ភ្នំពេញ

បង្កើតតាមច្បាប់ស្តីពីការចាត់តាំង និងសកម្មភាពរបស់សាលាជំរះក្តី ដែលប្រកាសឲ្យប្រើ  
តាមក្រឹត្យលេខ០៦ក្រ ចុះថ្ងៃទី ០៨-០២-១៩៩៣ បើកសវនាការជាសាធារណៈនៅសាលាឧទ្ធរណ៍  
នៅថ្ងៃទី ០៥-១០-២០១២ ដោយមានសមាសភាពដូចតទៅ:

សមាសភាពក្រុមមេធាវីជំនុំជំរះ

- លោកស្រី [REDACTED] ជាប្រធានក្រុមមេធាវី
- លោក [REDACTED] ជាចៅក្រមមេធាវី
- លោក [REDACTED] ជាចៅក្រមមេធាវី
- តំណាងមហាអយ្យការ
- លោក [REDACTED] ជាព្រះរាជអាជ្ញា
- ក្រឡាមញី
- លោក [REDACTED]

ដើម្បីជំនុំជំរះលើបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍នៃរឿងព្រហ្មទណ្ឌលេខ ៥០៦ ចុះថ្ងៃទី ១៥-០៦-២០១១  
ដោយមាន៖

១-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] ជាក ភេទប្រុស អាយុ ៣៨ ឆ្នាំ ជនជាតិខ្មែរ កើតនៅភូមិ  
បត់តានី ឃុំសុភមង្គល ស្រុកតាខ្មៅ ខេត្តកណ្តាល មុខរបររត់ម៉ូតូឌុប សាសនាព្រះពុទ្ធ ទីលំនៅ  
សព្វថ្ងៃភូមិ [REDACTED] ឃុំពុកឈ្មោះ: [REDACTED] «ស»  
ម្តាយឈ្មោះ: [REDACTED] «វ» ប្រពន្ធ ឈ្មោះ: [REDACTED] មានកូន ០៣ នាក់ ទោសពីមុនគ្មាន «ឃុំខ្លួនថ្ងៃទី  
២៩-១០-២០០៩»។

1១៣០

ផ្លូវសម្តេចសុធារស សាលាឧទ្ធរណ៍-មហាអយ្យការ (ទល់មុខព្រះបរមរាជវាំង ក្នុងបរិវេណក្រសួងយុត្តិធម៌)

-មានបេឡាវការពារសិទ្ធិលោក [REDACTED] ម៉ែន ។

ជាប់ចោទពីបទ: នាំចេញដោយមិនស្របច្បាប់សំរាប់ឆ្លងដែន ប្រព្រឹត្តនៅគីរីវង្ស ឃុំបាក់ខ្លុង ស្រុកមណ្ឌលសីមា ខេត្តកោះកុង កាលពីថ្ងៃទី ២៧-១០-២០០៩ បទល្មើសដែលមានចែងឱ្យ ផ្ដន្ទាទោសតាមមាត្រា ១១ នៃច្បាប់ស្តីពីការបង្ក្រាបអំពើជួញដូរមនុស្ស និងធ្វើអាជីវកម្មផ្លូវភេទ។

២-ដើមរន្ធដោរឈ្មោះ: [REDACTED] ភេទស្រី អាយុ ២១ឆ្នាំ ជនជាតិខ្មែរ មុខរបរស្រីលក់ខ្លួន កើតនៅភូមិត្រពាំងសាលា ឃុំព្រះនិទាន ស្រុកបសេដ ខេត្តកំពង់ស្ពឺ [REDACTED] ឪពុកឈ្មោះ: [REDACTED] «រ» ម្ដាយឈ្មោះ: [REDACTED] «រ» នៅលីវ។

**៦.ឡើងហេតុមានដូចតទៅ:**

កាលពីថ្ងៃទី ២៦-១០-២០០៩ វេលាម៉ោងប្រហែល ៨,០០ព្រឹក ឈ្មោះ: [REDACTED] សុខុម ហៅ យាយម៉ាប់ បាននាំឈ្មោះ: [REDACTED] ដានី ពីរាជធានីភ្នំពេញ មកខេត្តកោះកុង។ លុះដល់ម៉ោង ៦,០០ល្ងាចថ្ងៃដដែល ឈ្មោះ: [REDACTED] សុខុម ហៅ យាយម៉ាប់ និងស្រ្តីម្នាក់ទៀតមិនមានសារតាជាតិ បានឱ្យក្មេងប្រុសជំទង់ម្នាក់នាំឈ្មោះ: [REDACTED] ដានី ជិះអូប័រទៅចំណុចគីរីវង្ស ស្ថិតនៅក្នុងឃុំបាក់ខ្លុង ស្រុកមណ្ឌលសីមា ខេត្តកោះកុង។ ស្អែកឡើងក្មេងប្រុសម្នាក់នោះបាននាំឈ្មោះ: [REDACTED] ដានី ទៅជួប ឈ្មោះ: [REDACTED] គឹម និងថ្មីឈ្មោះ: [REDACTED] ដារ៉ា ដែលរស់នៅប្រទេសថៃ ហើយមកចាំទទួលយកឈ្មោះ: [REDACTED] ដានី នៅច្រកព្រំដែនកម្ពុជា-ថៃ (ចំណុចគីរីវង្ស)។ ពេលនោះឈ្មោះ: [REDACTED] ដានី ដោយមានការ សង្ស័យក៏បានប្តឹងសមត្ថកិច្ច ហើយក៏ចាប់ខ្លួនបានម្នាក់ឈ្មោះ: [REDACTED] ដារ៉ា រីឯឈ្មោះ: [REDACTED] គឹម និងក្មេងប្រុសជំទង់នោះបានរត់ចូលព្រៃគេចខ្លួនបាត់តែម្ដង។ ក្រោយមកក៏ចាប់បានស្រ្តីម្នាក់ទៀត ឈ្មោះ: [REDACTED] សុខុម ហៅ យាយម៉ាប់ ។

-បានឃើញសាលក្រមព្រហ្មទណ្ឌលេខ ១៩ (ឃ) ចុះថ្ងៃទី ០៤-០៣-២០១១ របស់សាលា ដំបូងខេត្តកោះកុង សំរេច:

១-ផ្ដន្ទាទោសលើឈ្មោះ: [REDACTED] ដារ៉ា ភេទប្រុស, ឈ្មោះ: [REDACTED] សុខុម ភេទស្រី និងឈ្មោះ: [REDACTED] គឹម ភេទ ស្រី ដាក់ពន្ធនាគារកំណត់ក្នុងម្នាក់ៗរយៈពេល ០៨ ឆ្នាំ (ប្រាំបីឆ្នាំ) ពីបទ: នាំយក ចេញដោយមិនស្របច្បាប់សំរាប់ឆ្លងដែន ប្រព្រឹត្តនៅចំណុចគីរីវង្ស ឃុំបាក់ខ្លុង ស្រុកមណ្ឌលសីមា ខេត្តកោះកុង កាលពីថ្ងៃទី ២៧-១០-២០០៩ បទល្មើសដែលមានចែងឱ្យផ្ដន្ទាទោសតាមមាត្រា ១១ នៃច្បាប់ស្តីពីការបង្ក្រាបអំពើជួញដូរ មនុស្ស និងធ្វើអាជីវកម្មផ្លូវភេទ។

២-បង្គាប់ឱ្យចាប់ និងឃុំខ្លួនឈ្មោះ: [REDACTED] គឹម ភេទស្រី អាយុ ៣៤ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ របររក ស៊ុលក់ដូរ កើតនៅភូមិក្នុង ឃុំឫស្សីស្រុក ស្រុកកំពង់ត្រាច ខេត្តកំពត សាសនាព្រះពុទ្ធ មានទី

លំនៅសព្វថ្ងៃភូមិស្ទឹងវែង សង្កាត់ស្ទឹងវែង ក្រុងខេមរភូមិន្ទ ខេត្តកោះកុង ឪពុកឈ្មោះ: [REDACTED] [REDACTED]  
-សម្ភាយឈ្មោះ: [REDACTED] "រ" ប្តី ឈ្មោះ: [REDACTED] មានកូន ៣នាក់។

៣-សាលាក្រមនេះជំនុំជម្រះជាសាធារណៈ នៅថ្ងៃទី ២៣-០២-២០១១ ចំពោះមុខមេធាវីជន  
ជាប់ចោទ និងមេធាវីដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណី, ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] ដាក់ និងឈ្មោះ: [REDACTED] សុខុម  
កំបាំងមុខ ជនជាប់ឈ្មោះ: [REDACTED] គឹម និងឈ្មោះ: [REDACTED] ដានី និងប្រកាសជាសាធារណៈ នៅថ្ងៃទី ០៤-  
០៣-២០១១ ចំពោះមុខជនជាប់ចោទ មេធាវីជនជាប់ចោទ មេធាវីដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណី, ជនជាប់  
ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] ដាក់, ឈ្មោះ: [REDACTED] សុខុម កំបាំងមុខឈ្មោះ: [REDACTED] គឹម និងឈ្មោះ: [REDACTED] ដានី។  
បើកផ្លូវប្តឹងតវ៉ា ក្នុងកំណត់ច្បាប់។

បានឃើញពាក្យបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍លេខ ១២ ចុះថ្ងៃទី ០៤-០៤-២០១១ របស់ជនជាប់ចោទ  
ឈ្មោះ: ជួន ដាក់ ប្តឹងឧទ្ធរណ៍នឹងសាលាក្រមព្រហ្មទណ្ឌលេខ ១៩ "ឃ" ចុះថ្ងៃទី ០៤-០៣-២០១១  
របស់សាលាដំបូងខេត្តកោះកុង ត្រង់ចំណុចទាំងមូលនៃសាលាក្រមខាងលើ។

បានឃើញរបាយការណ៍រឿងព្រហ្មទណ្ឌរបស់ចៅក្រមរបាយការណ៍សភាព្រហ្មទណ្ឌនៃ  
សាលាឧទ្ធរណ៍ ។

បានឃើញសេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់តំណាងមហាអយ្យការអមសាលាឧទ្ធរណ៍ ។

**នាពេលសវនាការ**

**ប្រធានក្រុមប្រឹក្សាជំនុំជម្រះ បានអានរបាយការណ៍សង្ខេបនៃរឿង**  
ក្រឡាបញ្ជីបានអានចម្លើយជនជាប់ចោទ ដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណី និងសាក្សី ។

**តំណាងមហាអយ្យការធ្វើសេចក្តីសន្និដ្ឋាន**

ជាបទល្មើសជាក់ស្តែង ជនជាប់ចោទមានគោលបំណងនាំឆ្លងដែនខុសច្បាប់ សុំតម្កល់  
សាលាក្រមរបស់សាលាដំបូង ។

**មេធាវីការពារសិទ្ធិឱ្យជនជាប់ចោទធ្វើសេចក្តីសន្និដ្ឋាន**

កូនក្តីខ្លួនមិនបានប្រព្រឹត្តបទល្មើសអ្វីទេ នៅពេលកើតហេតុកូនក្តីខ្លួនមិនបានមកសួរនាំ  
ជនរងគ្រោះពីបញ្ហាមកប្រទេសថៃទេ នៅពីនោះកូនក្តីខ្លួនឈរនៅឆ្ងាយពីកន្លែងកើតហេតុ ប្រពន្ធ  
កូនក្តីខ្លួនជាអ្នកមកសួរនាំ ។ សុំលើកលែងការចោទប្រកាន់ ។

**គុណការថយទៅពិភាក្សា**

- ក្រោយពីបានពិនិត្យឯកសារក្នុងសំណុំរឿងហើយ។
- ក្រោយពីបានស្តាប់តំណាងមហាអយ្យការសន្និដ្ឋាន។
- ក្រោយពីបានស្តាប់ការសន្និដ្ឋានរបស់មេធាវី។

